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  Afdeling Druten  

 

 

VRAGEN OVER BLOKHUTGESPREKKEN MET BETREKKING TOT DE BEOOGDE FUSIE EN NAAM 
NIEUWE GEMEENTE. 

 

Schriftelijke vragen van het CDA Druten 
Ingediend op: 27 mei 2021 

 

Aanleiding: 

Op 26 mei 2021 is het evaluatierapport over de fusie tussen de gemeente Wijchen en Druten 
openbaar gemaakt. Hieruit blijkt dat het fusieproces van Wijchen met Druten al vanaf 2019 gaande 
was via gesprekken in een woning, genaamd ‘de blokhut’, van een van de wethouders van het 
Drutens college. 

In het rapport staat vermeld dat hierbij collegeleden uit Wijchen en Druten aanwezig waren én 
raadsleden van de coalitie. Onduidelijk is wie dit zijn en om welke politieke partijen dit gaat. Dit is 
van wezenlijk belang. 

Het CDA Druten heeft schriftelijke vragen gesteld omtrent de nieuwe naam van de fusie- gemeente.  
Hierop is in de beantwoording gesteld dat de gemeenteraad beslist of de inwoners van Druten en dat 
het nog niet aan de orde is.  

Echter uit het evaluatierapport blijkt dat de nieuwe naam en ook de standplaats van het nieuwe 
gemeentehuis al was bepaald, namelijk gemeente Wijchen en gemeentehuis te Wijchen. 

Vragen: 

Hierop gelet heeft het CDA Druten de volgende vragen aan het college van de gemeente Druten.  

▪ Wie waren aanwezig (collegeleden, raadsleden en/of andere adviseurs vanuit de ambtelijke 
organisatie en/of politieke achterban) tijdens de ‘blokhutgesprekken’ die vanaf 2019 plaats 
vonden over de mogelijke fusie tussen de gemeente Wijchen en Druten? 
 

▪ We begrijpen dat de samenstelling tijdens deze blokhutgesprekken mogelijk niet altijd dezelfde 
was, maar achten het wel wenselijk hier een zo volledig mogelijk inzicht in te krijgen, in zowel 
van deelname van Drutense als Wijchense zijde, ondanks dat een persoon of partij daar slechts 
eenmalig of incidenteel bij aanwezig was. Kunt u ons dit overzicht verstrekken? 
 

▪ Wie waren er nog meer op de hoogte van de ‘blokhutgesprekken’ waarin het voornemen tot een 
fusie meermaals is besproken? 
 

▪ Hoe frequent hebben deze gesprekken plaatsgevonden? 
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▪ Wanneer is het laatste blokhutgesprek geweest? 

 
▪ Waarom heeft het college een onvolledig antwoord gegeven op de schriftelijke vragen van het 

CDA Druten over de nieuwe naam van de gemeente? 
 

▪ Bent u het met CDA Druten eens dat indien bij de beantwoording van onze vragen over de 
naamgeving van de nieuwe gemeente (en dus duidelijk was geworden dat dit naar alle 
waarschijnlijkheid de ‘gemeente Wijchen’ zou heten en het bestuurscentrum ook daar gevestigd 
zou worden) het antwoord invloed zou hebben gehad op het draagvlak voor een mogelijke fusie 
in Druten? 
 

▪ Welke consequenties trekt het college als ook de coalitie uit de conclusies van de rapportage van 
de onderzoekscommissie? 

 

Namens de fractie van het CDA Druten,  

Met vriendelijke groet, 

Johan Wiersma 

 


